

PROHIBITED ITEMS FOR SPECTATORS

المواد الممنوعة على الجماهير

| | | | | |
|---|--|---|---|---|
|  <p>Explosives, detonators and items containing them; Flammable and pyrotechnic substances and items Compressed and liquefied gases</p> <p>• المواد المتفجرة، وضوايح التفجير، وكل ما يحتوي عليهما • العناصر والمواد القابلة للاشتعال والمفرقعات الغازات المضغوطة والسائلة</p> |  <p>Flags and banners larger than 2 x 1.5m, unless preapproved by the Event organisers. Smaller or equal size flags and posters are allowed on the condition that they are made from a material categorised as a "low fire hazard", are compliant with all codes and standards, and are not prohibited under any other sections of these Stadium regulations</p> <p>الأعلام واللافتات التي يتجاوز قياسها (1.5 * 0.5 متر إلا بعد الحصول على موافقة الجهة المنظمة للحدث، مسموح بدخول الأعلام والملصقات المساوية لذلك القياس أو الأصغر منه شريطة أن تكون مصنوعة من مواد منخفضة القابلية للاشتعال والمطابقة لجميع المعايير واللوائح التي تحددها الجهة المنظمة.</p> |  <p>Narcotic, psychotropic and toxic substances, their precursors, including in the form of medicines</p> <p>المواد المخدرة وذات التأثير العقلي والسامة، ومركباتها الأولية، بما في ذلك ما هو في شكل دواء</p> |  <p>Mounts for photo and video equipment (with three supports tripods or one support monopod, including selfie sticks)</p> <p>حاملات أجهزة التصوير الفوتوغرافي والفيديو ذات القوائم الثلاثية أو (الأحادية بما في ذلك عصا السيلفي)</p> |  <p>Coloring substances</p> <p>مواد التلوين</p> |
|  <p>Weapons of any type, including for self-defence, ammunition or components of guns and piercing or bladed items, knives, cold steel weapons,</p> <p>الأسلحة بأنواعها بما في ذلك أسلحة الدفاع عن النفس، والذخائر، ومكونات البنادق، والادوات الثقيلة أو ذات الشفرات، والسكاكين، والأسلحة البيضاء</p> |  <p>Advertising materials of any kind and any promotional or commercial object</p> <p>المواد الإعلانية بأنواعها وأي مواد ترويجية أو تجارية</p> |  <p>Work tools (permitted only for accredited persons)</p> <p>أدوات العمل مسموح بها للمصرح لهم فقط.</p> |  <p>Masks, helmets, and other items which may conceal a person's face with the exception of national and religious attire.</p> <p>الاقنعة والخوذات وأي عناصر أخرى يمكن استخدامها لإخفاء الوجه باستثناء الألبسة التقليدية الوطنية والدينية</p> |  <p>Any items that outwardly resemble any Prohibited Items or are copies or equivalents thereof</p> <p>أي عناصر تشبه في مظهرها الخارجي أحد العناصر الممنوعة أو التي تعد نسخة منه أو تعادله</p> |
|  <p>Oxidising substances and organic peroxides Toxic, radioactive, caustic or corrosive materials Poisonous, noxious or pungent substances</p> <p>المواد المؤكسدة والبيروكسيدات الضوية السامة أو المشعة أو الكاوية أو المسببة للتآكل المواد السامة أو الضارة أو التفاعلية</p> |  <p>Matches and lighters</p> <p>أعواد الثقاب والولاعات</p> |  <p>Glass containers and bottles, aerosol cylinders, Thermoses and flasks or liquids in containers larger than 100 ml</p> <p>العوات والقوارير الزجاجية، وأسطوانات الغاز، القوارير الحافظة للحرارة والعاوية، أو السوائل في عبوات تزيد سعتها عن 100 مل</p> |  <p>Body protection gear: bullet-proof vests, body protection gear used in martial arts or extreme sports, or corsets</p> <p>لوازم الحماية الشخصية مثل السترات الواقية من الرصاص، والأدوات المستخدمة في الفنون القتالية أو الرياضات العنيفة أو مشدات الجسم (الكورسيه)</p> |  <p>Bulky items large objects with the sum of three dimensions of which in length, width and height exceeds 75cm Including baby strollers</p> <p>الاجسام الضخمة التي يتجاوز مجموع أبعادها الثلاثة (الطول والعرض والارتفاع) 75 سم بما يشمل عربات الأطفال</p> |
|  <p>Materials (including self-made items) which use can be resulted in generating smoke or flames</p> <p>المواد التي يمكن أن ينتج عن استخدامها تصاعد الدخان أو اللهب (بما في ذلك الأشياء يدوية الصنع)</p> |  <p>Electronic, mechanical or manual instruments and/or devices producing noise, larger than 120 cm in 3 dimensions and those for producing loud sounds (including vuvuzelas).</p> <p>الالات والأجهزة المصدرة للضوضاء، سواء كانت الكترونية أو ميكانيكية أو يدوية، التي يزيد مجموع أبعادها الثلاثة - الطول والعرض والارتفاع - على 120 سم، وتلك التي تصدر ضوضاء عالية (بما فيها أبواق القوفوزيلد)</p> |  <p>Food and beverages (including alcoholic)</p> <p>الأغذية والمشروبات (بما فيها المشروبات الكحولية)</p> |  <p>Paper rolls</p> <p>بكرات المناديل الورقية</p> |  <p>Any quantities of powdery materials</p> <p>المساحيق بأي كمية</p> |
|  <p>Medical drugs not more than 1 packet of up to 7 different medications</p> <p>العقاقير الطبية: مسموح بعبوة واحدة فقط من كل دواء بعد أقصى 7 أنواع من الأدوية.</p> |  <p>Equipment that may interfere with the conduct of the Events or create inconvenience to their participants (laser devices, lights), radio stations, sound amplification equipment, including megaphones</p> <p>الأجهزة التي قد تشوش على سير الفعاليات أو تسبب الإزعاج للمشاهدين مثل أجهزة (الليزر) والإضاءة، أو تشوش على محطات الاتصال اللاسلكي، ومعدات تضخيم الصوت بما في ذلك مكبرات الصوت</p> |  <p>Any animals with the exception of assistance dogs.</p> <p>الحيوانات عدا كلاب المساعدة.</p> |  <p>Umbrellas</p> <p>المظلات</p> |  <p>Radioelectronic means and high-frequency devices</p> <p>أجهزة اللاسلكي والأجهزة ذات الترددات العالية</p> |
|  <p>Poles for flags or posters of any type, It is allowed to use only flexible plastic poles and so-called two-piece poles no longer than 1 meter and no more than 1 cm in diameter and made from a material that is not a fire hazard</p> <p>دعائم الأعلام أو الملصقات من أي نوع من المصيح به استخدام الدعائم البلاستيكية فحسب والدعائم المكونة من قطعتين التي لا يزيد طولها على متر، ولا يزيد قطرها على 1 سم ومصنوعة من مادة غير قابلة للاشتعال</p> |  <p>Moving and gliding aircraft or their models (gliders, drones, kites, etc.)</p> <p>الطائرات المتحركة أو الشراعية أو نماذجها (الطائرات بدون طيار، أو الورقية)</p> |  <p>Sports gear and sports equipment, including bicycles, rollers, skateboards and kick scooters, (including, balls and Frisbees)</p> <p>الأجهزة والمعدات الرياضية بما في ذلك الدراجات الهوائية والسكوتر والزلاجات واللواج، والكرات والأطباق الطائرة</p> |  <p>Recording or transmitting devices</p> <p>أجهزة التسجيل أو البث</p> |  <p>Television and telecommunication equipment</p> <p>المعدات التلفزيونية ومعدات الاتصالات</p> |
|  <p>Materials of offensive or discriminatory nature containing wording or symbols or attributes aimed at discrimination of any kind.</p> <p>المواد المسيئة أو العنصرية والتي تحتوي على كلمات أو رموز تستهدف أي شكل من أشكال التمييز</p> | | | | |

The following activities are not permitted within the stadium غير مسموح بالسلوكيات والتصرفات التالية في الاستاد

| | | | | |
|--|---|--|---|--|
|  <p>Unauthorised access of the stadium and restricted zones not specified on the spectator's ticket or accreditation (and SAD)</p> <p>الدخول بدون تصريح إلى الاستاد أو القطاعات غير المذكورة على التذكرة أو تصريح الدخول</p> |  <p>Holding any public actions not outlined in the guidelines of the Events or not in compliance with the legislation of the state of Qatar, promoting any political or ideological messages</p> <p>تنظيم أي أنشطة عامة غير مجدولة في برنامج الفعاليات أو مخالفة للقوانين المعمول بها في دولة قطر لترويج رسائل سياسية أو أيديولوجية.</p> |  <p>Distributing or consuming narcotic or psychotropic substances, or any potentially dangerous psychoactive substances or opiates</p> <p>توزيع أو تعاطي المواد المخدرة أو ذات التأثير النفسي أو أي عقاب نفسي أو مادة أفيونية قد تكون خطيرة التأثير</p> |  <p>Reselling match tickets and/or any documents entitling their holders to receive match tickets</p> <p>إعادة بيع تذاكر المباريات أو أي وثائق تحول لحاملها الحصول على تذاكر المباريات</p> |  <p>Selling goods or conducting any type of business on the territory of the stadium and/or an adjacent territory</p> <p>بيع البضائع أو القيام بأي عمل تجاري داخل الاستاد أو المنطقة المتاخمة</p> |
|  <p>Smoking and Vaping (except in designated areas if provided)</p> <p>التدخين والتدخين الإلكتروني عدا في الأماكن المخصصة لذلك إن وجدت</p> |  <p>Actions that could cause crowding in a manner that creates a risk of a stampede or public disturbances</p> <p>التصرفات التي قد تؤدي إلى التزاحم بصورة يمكن معها حدوث تدافع أو اضطرابات عامة</p> |  <p>Broadcasting or recording for commercial gain.</p> <p>البث أو التسجيل بغرض تحقيق مكاسب تجارية</p> |  <p>Gambling, Betting, courtsiding</p> <p>المقامرة و المراهنة</p> |  <p>Starting a fire or launching pyrotechnics at the stadium or an adjacent territory</p> <p>اشعال النار أو اطلاق الألعاب النارية في الاستاد أو المناطق المتاخمة له</p> |

This is not the full list of prohibited items and actions. The full list will provided by Security Staff
هذه ليست القائمة الكاملة للسلوكيات والعناصر المحظورة. يمكن الحصول على القائمة الكاملة من أفراد الأمن